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I medfør af §37 stk. 1 i Forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

1. Er det tilladt og bruge rifler med harpun til fangst af hvid- og narhvaler i Grønland? 

 

2. Hvad mener Naalakkersuisut om anvendelse af rifler med harpun til fangst af hvid- og 

narhvaler i Grønland 

 

3. Er det passende og bruge rifler med harpun i vort land? 

 

(Medlem af Inatsisartut Emanuel Nûko, Naleraq). 

 

Begrundelse: 

Jeg er blevet orienteret om, at rifler med harpun tidligere er blevet anvendt, men at disse ikke 

benyttes mere. Rifler med harpun er før i tiden blevet brugt af fangere og vurderes som gode af 

fangerne og som synes godt om disse, eftersom man sikrer at fangstdyret ikke går tabt ved brug af 

rifler med harpun. Med tanken om at man sikrer tab af fangst vil jeg høre om den er godkendt til 

brug i vort land. 

Jeg ønsker at mine spørgsmål bliver besvaret indenfor 10 arbejdsdage.  

 

 

 

 


